
SP5800    مسجل فيديو رقمي محمول G GPS WIFIالجيل الثالث 3

المواصفات

المحمولة ونبسب؛ الانفصال ونبسب؛ التصميم .1
2.SD ونبسب؛ بطاقة ونبسب؛ ارتفاعا ونبسب؛ لونبسب؛ 32 & نبسب؛ GB 
3.H.264، ونبسب؛ IP ونبسب؛ استدعاء ونبسب؛ وظيفة  

http://www.richmor.net/ae/products/personal-Portable-DVR-with-Built-in-Camera-MIC-and-Loudspeaker-with-3G-GPS.html#.VBvoM7KcFeA
http://www.richmor.net/ae/products/personal-Portable-DVR-with-Built-in-Camera-MIC-and-Loudspeaker-with-3G-GPS.html#.VBvoM7KcFeA
http://www.richmor.net/ae/products/personal-Portable-DVR-with-Built-in-Camera-MIC-and-Loudspeaker-with-3G-GPS.html#.VBvoM7KcFeA


المحمولة مسجل فيديو رقمي ونبسب؛ مفتاح ونبسب؛ الميزات G GPS WIFIالجيل الثالث 3

1 Main engine: built-
in camera, MIC, loudspeaker(>1W). Independent power supply. Record alone.
ونبسب؛ وظيفة GPS ونبسب؛ ،Gمساعد ونبسب؛ الجهاز: ونبسب؛ دعم ونبسب؛ الجيل الثالث 3 2
(ونبسب؛ الشاشة ونبسب؛ (دعم ونبسب؛ TFT 234 * 480 ".ونبسب؛ 24
3 Main device and auxiliary device can work alone. The combination of these two can rea
lize real time video preview and menu setting, which can satisfy all kinds of applied situa
tion needs.
بدء التشغيل ونبسب؛ تسجيل ونبسب؛ التي كتبها & نبسب؛ الافتراضي، ونبسب؛ دعم ونبسب؛ 4
يدوي ونبسب؛ على / قبالة ونبسب؛ تسجيل
5 Power supply management: manual startup/shutdown; support manual off-
screen, overtime automatic off- screen
ونبسب؛ بطاقة ونبسب؛ سجل ونبسب؛ دعم ونبسب؛ SD-ونبسب؛ مايكرو G-32Gالدعم ونبسب؛ 1 6



الوسائط المتعددة ونبسب؛ اعب
ونبسب؛ دليل الاتصال G؛ و الجيل الثالث nbsp3 & الدعم ونبسب؛ التعقيبات ونبسب؛ 7
الهاتفي ونبسب؛ وظيفة
رائعة ونبسب؛ المظهر، ونبسب؛ سهلة ونبسب؛ لونبسب؛ حمل 8
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